
Årsmøte i hytteforeningen onsdag 17.08.2016. 
 

Tilstede: samtlige fra styret. 17 personer til sammen.  Hytteforeningen er 6 år i år. 
 

Mai Vikdal, styreleder ønsker velkommen og velges som ordstyrer. 
Lisbeth Olderskog referent. 
 

Sak 1. Godkjenning av innkalling til Årsmøtet. 
Flere av medlemmene har ikke mottatt innkalling. Viktig at medlemmene svarer på mottatt e-post.  

Det er ikke sendt innkalling på hjemmesiden fordi innkallingen kun angår medlemmene. 
 
Sak 2. Styrets beretning/sammendrag fra styremøtene fra okt. 2015- august 2016. 

           Brøyting; ikke avklart med Roger Nilssen enda. Ønske fra medlemmene om å få info  
           om dette på hjemmesiden. 

           Skuterløype; Diskusjon vedrørende varighet av nåværende vedtatt område for skuter løypa.  
           Ønske om bredere diskusjon om hvordan dette blir framover. Hytteforeningen har ikke mottatt 

noen bekreftelse fra Grane kommune om at noe er ”på gang” ang. utvidelse av skuterløypa. Info      

utenfra om at det skal være søkt fra næringseiendom, Børgefjellskolen samt grunneier om utvidelse 
av løypa. 

John fra styret uttrykker at foreningen bør støtte søknad fra næringssiden om utvidelse, enten det er 
”rundløype” eller tilknytningsløype. Uten tilknytningsløyper vil ikke folk betale kontingent for 
skuterkjøring. Kan være ett dilemma hvis næringen står på en side og foreningen på en annen. Hvis 

aktuelt med ny høring vil medlemmene bli innkalt. 
 

Sak 3. Godkjenning av regnskap; 

Reduksjon av kontingenten sist vinter pga renteoverskudd etter for mye innbetalt til Helgeland kraft.  
Det er samme pris for medlemmer og ikke-medlemmer. Ved over skudd på konto, kan kontingenten 

reduseres. Positivt å ha ”litt på bok”. 
 

Egen sporsetter. Flere i   hytteforeningen sier seg villig til skiløypekjøring. Forslag til påskjønnelse til 
de som kjører opp løype  

  

Info om lovendring: alle hytteeiere er pålagt å betale for utgifter på felles vei så som event. brøyting 
av vei og parkering.. 

 
           Hvordan kreve inn betaling til de som ikke betaler? Det er sendt ut en purring. Viktig å  
           minne om betalingsplikt ved utsending av giro.  

 
Sak 4. Valg 

Ingen medlemmer krever skriftlig valg. Mons trer inn i stedet for Mariann  som trekker seg fra sitt 
verv som styremedlem for neste år. Enstemmig vedtatt at Mai og Roger fortsetter.  

 

Sak 5. Kontingent 

           Styret foreslår å beholde siste års beløp. Enstemmig vedtatt. 

 
Sak 6. Innkommende saker 

           Forslag om vederlag til kasserer og leder. 

           Kr. 2000,- til kasserer og kr. 3000,- til leder. Enstemmig vedtatt. 
 

Sak 7. Eventuelt. 

Flere medlemmer klager på støy fra hunder på gården til Svante og store mengder søppel og 
forurensning. Foreningen kan ta dette opp med Grane kommune. Undersøk først om det foreligger 

klagesak fra før. Viktig at alle berørte sier fra. 
 

Ref. Lisbeth. 


